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导弹制导仿真试验系统的设备组成具有一定的复杂性，为使导弹制导仿真试验系统中各

种不同类型的仿真设备能够协同一致的工作，采用COM技术以及模块化思想对系统的

主控软件进行设计开发，使主程序框架以及各功能模块高度独立，实现了半实物仿真试

验全过程的高效控制以及状态的实时监测。同时，对不同型号的被试品具有较高的通用

性和可扩展性。开发的主控软件在以太网和实时网双网络环境下运行可靠，控制灵活，

且数据传输及显示的实时性较高。  

The composition of guidance simulation system is complex. In order to make 

different simulation devices work cooperatively, COM technology and modular 

thought design and development center control software were used to make the 

main framework and the function of modules be highly independent, realization 

of efficient control and state monitoring for the whole process of hardwarein

theloop simulation test was achieved. At the same time, as for different type 

of missile, it has high generality and expansibility. The center control software 

runs reliably under both Ethernet and realtime network environment, flexible 

control, data transmission and display have high real time. 
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